



Date: 21 January 2021
Ref : 04/BDAM/2021

التاريخ: 2021/01/21
المرجع: 04/BDAM/2021

Mr. Hamad Abdullah Al Ali
Acting Head of Listed Companies Affairs Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد / حمد عبد الله العلي
المعازم
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة - سوق أبوظبي للأوراق المالية

After Greetings ,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Results of the meeting of the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank held, Wednesday 20th January 2021

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي المنعقد يوم الأربعاء الموافق 20 يناير 2021

With reference to the above topic, we inform you that the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank met on Wednesday 20/01/2021 at 12:00^{pm}, where it discussed the final financial statements and the profit and loss account for the year 2020, and a copy of it will be sent upon the final approval of the Central Bank of UAE, noting that on 20/01/2021, the Initial financial results has been disclosed on your website.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علماً بأن مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي اجتمع يوم الأربعاء الموافق 2021/01/20 في تمام الساعة 12:00 ظهراً، حيث ناقش البيانات المالية الختامية وحساب الأرباح والخسائر لعام 2020 وسيتم إرسال نسخة منها فور الاعتماد النهائي من مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، علماً بأنه بتاريخ 2021/01/20 تم الإفصاح عن النتائج المالية الأولية على موقعكم الإلكتروني.

We appreciate your cooperation,

نقدر لكم تعاونكم ،،

Mohamed Ibrahim Alhammadi

محمد إبراهيم الحمادي

Secretary of the Board of Directors

أمين سر مجلس الإدارة